

4/8 中午 12 時 noon ~ 31/8

ageLOC® 煥活年輕套裝

ageLOC® Youthful Set

於星享城、銅鑼灣如新生活體驗館及澳門分銷中心購買
Available at Nu Town, Nu Skin Plaza and Macau Distribution Center

調節基因表達
越活越年輕
Modulating gene expression, Helping to live youthfully



04134071

ageLOC® 悠沛® 4 件
ageLOC® YouthSpan® 4 pcs

~~HK\$7,120 / MOP7,336~~
HK\$3,200 / MOP3,296
SV 305

2,500套 Sets



數量有限，售完即止。Limited offer available while stock lasts.

2025 Hello! NU SKIN 迎新禮遇 3 重賞、滿額禮遇及 8 月限定優惠受有關條款及條件約束，詳情請參考如新港澳官方網站。(掃描二維碼)

2025 Hello! NU SKIN Triple Up Welcome Privileges, Special Privilege and AUG Special Offer are subject to relevant terms and conditions, please visit Nu Skin Hong Kong & Macau official website for more details. (Scan the QR code)

 NU SKIN.

4/8 中午 12 時 noon ~ 31/8

甜睡舒壓套裝 Good Night Combo

於星享城、銅鑼灣如新生活體驗館及澳門分銷中心購買
Available at Nu Town, Nu Skin Plaza and Macau Distribution Center

顯著改善睡眠質素
減低壓力及放鬆情緒
Improve sleep quality, Reduce stress and promote relaxation



04134799

MYND360™ 癒好眠 2 件
MYND360™ Peaceful Night 2 pcs
MYND360™ 舒壓身體乳 1 件
MYND360™ Relaxing Body Cream 1 pc

~~HK\$1,540 / MOP1,588~~

HK\$960 / MOP989

SV 48

3,000套 Sets



數量有限，售完即止。Limited offer available while stock lasts.

2025 Hello! NU SKIN 迎新禮遇 3 重賞、滿額禮遇及 8 月限定優惠受有關條款及條件約束，詳情請參考如新港澳官方網站。(掃描二維碼)

2025 Hello! NU SKIN Triple Up Welcome Privileges, Special Privilege and AUG Special Offer are subject to relevant terms and conditions, please visit Nu Skin Hong Kong & Macau official website for more details. (Scan the QR code)

 NU SKIN.

4/8 中午 12 時 noon ~ 31/8

健腸益生菌套裝 Digestive Health Set

於星享城、銅鑼灣如新生活體驗館及澳門分銷中心購買
Available at Nu Town, Nu Skin Plaza and Macau Distribution Center

每粒提供 20 億個活性乳酸桿菌
提升消化防衛系統

Each capsule provides a minimum of 2 billion live lactobacillus fermentum at expiration
Help to fortify the natural digestive defense system

04134375

益生菌配方 3 件
ProBio PCC® 3 pcs

~~HK\$1,560 / MOP1,608~~

HK\$1,000 / MOP1,030
SV 90

3,000套 Sets



*特別推薦給偶爾感到腸胃不適人士

*Recommend for those who experience occasional gastrointestinal discomfort



數量有限，售完即止。Limited offer available while stock lasts.

2025 Hello! NU SKIN 迎新禮遇 3 重賞、滿額禮遇及 8 月限定優惠受有關條款及條件約束，詳情請參考如新港澳官方網站。(掃描二維碼)

2025 Hello! NU SKIN Triple Up Welcome Privileges, Special Privilege and AUG Special Offer are subject to relevant terms and conditions, please visit Nu Skin Hong Kong & Macau official website for more details. (Scan the QR code)

NU SKIN.

4/8 中午 12 時 noon ~ 31/8

茶綠抗氧化丹裝 Tegreen Twin Set

於星享城、銅鑼灣如新生活體驗館及澳門分銷中心購買
Available at Nu Town, Nu Skin Plaza and Macau Distribution Center

強效抗氧化
三重細胞保護
Antioxidant & Triple cell protection



04134686
茶綠精華素 2件
Tegreen97® 2 pcs

~~HK\$1,730 / MOP1,782~~
HK\$1,100 / MOP1,133
SV 104.5

2,500套 Sets



數量有限，售完即止。Limited offer available while stock lasts.
2025 Hello! NU SKIN 迎新禮遇 3 重賞、滿額禮遇及 8 月限定優惠受有關條款及條件約束，詳情請參考如新港澳官方網站。(掃描二維碼)
2025 Hello! NU SKIN Triple Up Welcome Privileges, Special Privilege and AUG Special Offer are subject to relevant terms and conditions, please visit Nu Skin Hong Kong & Macau official website for more details. (Scan the QR code)

 NU SKIN.

4/8 中午 12 時 noon ~ 31/8

三效防曬精華孖裝 Triple Defense Twin Set

於星享城、銅鑼灣如新生活體驗館及澳門分銷中心購買
Available at Nu Town, Nu Skin Plaza and Macau Distribution Center



強效紫外線防護
水潤光澤不泛白

Strong UV protection
Moisturizing brightening without white cast

04134751

曬特麗三效輕透防曬精華 SPF50 PA++++ 2 件
Sunright® Triple Defense Sun Master SPF50 PA++++ 2 pcs

HK\$400 / MOP412
SV 40

2,000套 Sets



數量有限，售完即止。Limited offer available while stock lasts.

2025 Hello! NU SKIN 迎新禮遇 3 重賞、滿額禮遇及 8 月限定優惠受有關條款及條件約束，詳情請參考如新港澳官方網站。(掃描二維碼)

2025 Hello! NU SKIN Triple Up Welcome Privileges, Special Privilege and AUG Special Offer are subject to relevant terms and conditions. please visit Nu Skin Hong Kong & Macau official website for more details. (Scan the QR code)

NU SKIN

1/8 ~ 31/8

滿額禮遇 Special Privilege

任何品牌專員或會員單次購買產品每滿 HK\$/MOP3,000

ARO 會員單次購買產品每滿 HK\$/MOP2,000

Upon every single purchase of HK\$/MOP3,00 for Nu Skin Brand Affiliate or Member

Upon every single purchase of HK\$/MOP2,00 for ARO Member

Free



Nu Colour® 卸妝膏
Cleansing Balm 1 件/ pc

總值 Worth
HK\$350 / MOP361



數量有限，售完即止 - Limited offer available while stock lasts.
2025 Hello! NU SKIN 迎新禮遇 3 重賞 + 滿額禮遇及 8 月限定優惠受有關條款及條件約束，詳情請參考新港澳官方網站。(掃描二維碼)
2025 Hello! NU SKIN Triple Up, Welcome Privileges, Special Privilege and AUG Special Offer are subject to relevant terms and conditions, please visit Nu Skin Hong Kong & Macau official website for more details. (Scan the QR code)

 NU SKIN